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Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 66 (Alm. del) af 21. 
november 2012 stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL)

Spørgsmål
”Er den strategi, som bestyrelsesformanden for SAS, Fritz Schur, giver udtryk 
for, nemlig at SAS skal sælges eller fusionere med et andet flyselskab, blevet 
oplyst for SAS personalet under forhandlingerne om en redningsplan for SAS?”

Svar
Bestyrelsesformanden har flere gange tidligere anført, at det efter hans opfattelse 
ville være bedre for SAS, hvis selskabet sælges eller fusioneres med et andet flysel-
skab. Dette må således formodes at være almindelig kendt blandt personalet. 
Hvorvidt dette forhold har været nævnt konkret i forhandlingerne vides ikke.

Med venlig hilsen

Bjarne Corydon
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